

Title (en)
Rucksack.

Title (de)
Rucksack.

Title (fr)
Sac à dos.

Publication
EP 0284767 A2 19881005 (DE)

Application
EP 88102507 A 19880220

Priority
DE 8704750 U 19870331

Abstract (en)

The rucksack has a frame (1) which consists of a frame top part (2) and a frame bottom part (3) which can be displaced towards one another in the vertical direction and can be connected to each other by clamps (13, 14). The shoulder straps (27) are attached to the frame bottom part (3) at the bottom and to a cross-beam of the frame top part (2) at the top. The hip strap (16) is fastened to a cross-beam of the frame bottom part (3). The rucksack (23) can be fastened to the frame (1) in different vertical positions. Thus different spacings can be set between the hip strap (16) and the top attachments of the shoulder straps (27). Furthermore, the rucksack (23) can be fastened to the frame (1) in accordance with its centre of gravity.
<IMAGE>

Abstract (de)

Der Rucksack weist ein Gestell (1) auf, das aus einem Gestelloberseiteil (2) und einem Gestellunterteil (3) besteht, welche in vertikaler Richtung gegeneinander verschiebbar und durch Klammer (13, 14) miteinander verbindbar sind. Die Schultergurte (27) sind unten am Gestellunterteil (3) und oben an einer Quertraverse des Gestelloberseitels (2) angelenkt. Der Hüftgurt (16) ist an einer Quertraverse des Gestellunterteils (3) befestigt. Der Packsack (23) kann in unterschiedlichen vertikalen Lagen am Gestell (1) befestigt werden. Damit sind unterschiedliche Abstände zwischen dem Hüftgurt (16) und den oberen Anlenkungen der Schultergurte (27) einstellbar. Außerdem kann der Packsack (23) entsprechend seinem Schwerpunkt am Gestell (1) befestigt werden.

IPC 1-7
A45F 3/04; A45F 3/08

IPC 8 full level
A45F 3/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
A45F 3/04 (2013.01)

Cited by
FR2806595A1; FR2806596A1; US5292043A; DE3843597A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0284767 A2 19881005; EP 0284767 A3 19890628; DE 8704750 U1 19880804

DOCDB simple family (application)
EP 88102507 A 19880220; DE 8704750 U 19870331